
Zápis ke schůzi Akademického senátu PřF JU ze dne 07.05.2024 

Přítomni (bez titulů): Damián Dedecius, Libor Ekrt, Jan Hůda, David Kahoun, Petr Lunga, Petr Nguyen, 

Michaela Syrová, Milan Štech, Michaela Uhrová, Rudolf Vohnout, Jan Zrzavý 

Nepřítomni (bez titulů): Klára Švihovcová, Ondřej Trtílek 

Přítomní hosté (bez titulů): děkan František Vácha, tajemnice Veronika Macková 

Předsedkyně senátu M. Syrová zahájila hybridní schůzku AS PřF JU ve 12:10, za přítomnosti 

usnášeníschopného počtu jeho členů (ze 13 členů přítomno 11 – 7 zaměstnanců a 4 studenti). Zápisem 

ze schůze byl pověřen D. Dedecius. 

Prvním bodem programu je jednání o návrhu rozpočtu pro rok 2024. Tajemnice V. Macková komentuje 

současnou podobu rozpočtu. Následuje debata, ve které se senátoři dotazují na konkrétní části návrhu 

rozpočtu: 

• Senátor R. Vohnout komentuje rozložení příspěvku mezi katedry a RVO a zmiňuje problematiku 

vysoké ceny internetové akademické platformy Web of Sciences (WoS). Děkan F. Vácha 

vysvětluje, že z RVO byli na žádost vedoucích kateder alokovány zdroje do rozpočtu kateder. 

• Děkan F. Vácha seznamuje senátory s výsledky svého průzkumu ohledně využití programu 

Geneious na fakultě – dle výsledků dotazníku je tento program využíván zaměstnanci jak pro 

výuku, tak pro výzkum, a tudíž by fakulta měla dále platit současnou licenci. Senátor P. Nguyen 

se ptá, zdali mohou jednotliví zaměstnanci využívající program přispívat na licence, případně 

zda by nebylo možné zajistit zdarma plovoucí licence pro studenty kurzů, které Geneious 

využívají pro výuku. 

• Senátor R. Vohnout se dále ptá na rozpočet IT sekce. Tajemnice V. Macková vysvětluje 

plánované projekty, přičemž následuje debata o jejich nutnosti v letošním roce. 

• Děkan F. Vácha rovněž informuje, že rozeslal anketu týkající se dětských skupin Motýl a Kvítek. 

O výsledcích ankety bude pan děkan senát informovat v následujících týdnech. 

Předsedkyně M. Syrová dává hlasovat o: Schválení návrhu rozpočtu fakulty pro rok 2024. 

Návrh byl přijat (výsledky hlasování: 9 pro, 2 zdržel se, 0 proti). 

 

Druhým bodem je aktualizace předpisu SHV – slova se ujímá senátor P. Lunga, který seznamuje senátory 

se změnami v dokumentu. 

Předsedkyně M. Syrová dává hlasovat o: Schválení Řádu pro SHV na PřF JU.  

Návrh byl přijat (výsledky hlasování: 11 pro, 0 zdržel se, 0 proti). 

 

V rámci třetího bodu programu, informace ze studentské komory, senátor D. Dedecius předává 

aktuality ze zasedání Akademického senátu JU. Důležitou informací je uzavření kolejí pro tuzemské 

studenty v důsledku využití kolejních kapacit účastníky Olympiády dětí a mládeže 2024. Senátor 

D. Dedecius vnímá tuto skutečnost jako problematickou, neboť se jedná o zkouškové období, kdy 

přinejmenším studenti z jiných krajů potřebují přebývat v Českých Budějovicích z důvodu konání 

zkoušek. Výsledkem následující debaty je požadavek na senátora Dedeciuse, který rozešle emaily 

studentům i vyučujícím, informujíc je o této skutečnosti.  



V posledním bodu (různé) zmiňuje senátor D. Kahoun potencionální problém s tvorbou rozvrhu na další 

semestr, neboť vzniká výrazný tlak na počítačové učebny. Tajemnice V. Macková i děkan F. Vácha ujišťují, 

že nově vznikající seminární místnosti budou pravděpodobně vybaveny notebooky. 

Předsedkyně M. Syrová seznámila senátory se stížností Mgr. Jana Fialy na docentku Š. Klementovou. 

Senátoři mají k dispozici celé znění stížnosti, která je adresována děkanovi fakulty, přičemž o dalším 

vývoji bude senát informován. 

Senátoři P. Lunga a D. Dedecius seznamují senát se slovními komentáři SHV a upozorňují na přítomnost 

vícero negativních komentářů v několika málo předmětech. V následné debatě dochází ke konsenzu, že 

budou informováni garanti jednotlivých předmětů případně vedoucí příslušné katedry. 

 

Předsedkyně M. Syrová zasedání senátu ukončuje ve 14:00. 

 

Zápis provedl: Damián Dedecius 

Zápis ověřila: Michaela Syrová, předsedkyně AS PřF JU 


